
Vraagstelling: 
 
Tijdens onze openbare PAK fractie vergadering in Noord waren er tal van vragen van burgers mbt 
overlast waarvan de toename van ratten het meest zichtbaar is in de wijk. 
Tevens viel op dat over andere overlast in de openbare ruimte, in  paden, parkeerplekken en 
speelvelden mensen heel voorzichtig hun klachten formuleren  omdat ze negatieve ervaringen 
hebben met melden in de zin van verhaal achteraf door daders. 
De vraag is of het college bekend is met deze klachten, de rattenbestrijding per omgaande weer 
oppakt  en of u een spreekuur kunt instellen zodat bewoners veilig hun klachten kunnen uiten. 
 
 
Beantwoording:  
 
De bestrijding van ratten in Brunssum Noord is, sinds de constatering van een plaag eind 2015, 
onverminderd voortgezet en loopt ook heden nog door. Plaagdierbestrijders Sjaak Janssen uit 
Schimmert plaatst, monitort en registreert klemmen en voert gif in het rioolstelsel.  
 
Van een toename van ratten is mijns inzien (en gezien de raporteringen van Janssen)  geen enkele 
sprake. Wel blijven er enkele waarnemingen van ratten doordat bewoners nog steeds 
voer/etensresten vanaf balkon strooien. Dit als aanvulling op het antwoord van Ger vd Wijst (zie 
beneden), wij constateren dit nagenoeg dagelijks. De informatieverstrekkingen hebben hier niet tot 
verbetering geleid.  
 
Onlangs hebben wij uit voorzorg nog een gedeelte riool vervangen waar mogelijk ratten uit 
ontsnappen konden, dit in de nabijheid van de muziekschool. Rioolconstructies worden met 
regelmaat gecontroleerd.  
 
Het instellen van een spreekuur is m.i. overbodig doordat mensen klachten kunnen doorgeven 
middels het melpunt overlast (telefonisch, mail, app) en dit kan eventueel anoniem (niet de 
voorkeur). In elk geval zullen persoonsgegevens nooit aan derden verstrekt worden.  
 
 


